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Protokół z XXX zwyczajnej Sesji Rady Gminy  
w dniu 27 grudnia 2012 r.,  

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady Gminy 
 

Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych – 14 radnych 
 
W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2012 – 2022, 
3) w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Cegłów Nr XXV/163/12 z 28 czerwca 

2012 r.  w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Warszawie, 
4) w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych gminy Cegłów za udział  

w sesji Rady Gminy i posiedzeniach Komisji, 
5) w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów z terenu 

gminy Cegłów 
6) w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Cegłów, 
7) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/52/11 w sprawie określenia zasad zarządzania 

lokalami użytkowymi i nieruchomościami gminnymi stanowiącymi własność 
komunalną gminy Cegłów oraz określenia minimalnych stawek czynszu dzierżawnego 
za najem tych lokali i nieruchomości. 

8) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Cegłów, 
9) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej 
pojemności, 

10) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości z terenu gminy Cegłów, 

11) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie gminy Cegłów, 
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12) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na 
których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy bieżące. 
9. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
10.  Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad. 1 

XXX zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora 
Wójcik oraz stwierdziła stan Rady 14 osób, w związku z czym podejmowane uchwały będą 
prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 
Sekretarz, Sołtysów, Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, prasę  oraz 
zgromadzonych mieszkańców Gminy. 
 
Ad. 2 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad, po czym zwróciła się z 
zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do przedstawionego 
porządku obrad.  

Wójt poinformował, że w związku z aktualizacją powierzchni działki, która jest 
przeznaczona do sprzedaży w Wólce Wiciejowskiej, proponuje wprowadzić uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały nr XIV/77/11 w sprawie wyrażenia zgody w drodze przetargu publicznego 
nieruchomości położonej we wsi Wólka Wiciejowska stanowiącej własność Gminy Cegłów. Wójt 
dodał, że wynika to z decyzji Starosty o zmianach geodezyjnych i w związku z tym w paragrafie 1 
zamiast 0,1118ha powinno być 0,1014ha. 

Pan Zastępca Wójta dodał, że na potwierdzenie pokaże decyzję Starosty, która wpłynęła 14 
grudnia br. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła, że proponuje wprowadzenie tego projektu jako 13 
projekt uchwały. 

Następnie przystąpiono do głosowania za rozszerzeniem porządku obrad o przedstawiony 
przez Wójta projekt uchwały. 

    
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
 

I przystąpiono do głosowania za przyjęciem rozszerzonego  porządku obrad.  
 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XXIX zwyczajnej, po czym 
poprosiła Pana Wójta Marcina Uchmana o przedstawienie informacji z realizacji zadań bieżących. 

 
Ad. 4 

Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do 
przekazania informacji z realizacji zadań bieżących. 

Następnie powiedział, że kluczową informacją tej kadencji jest rozbudowa oczyszczalni 
ścieków, do 15 stycznia powinno być już gotowe pozwolenie na użytkowanie tego obiektu, a 
wykonawca nanosi już ostatnie poprawki. Wójt dodał, że łącznie kwota tej inwestycji wynosi 
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prawie 2,5 mln zł, ale dodatkowo plac jest ogrodzony, wyłożony kostką, a przepuszczalność 
ścieków to 500 m3 na dobę. 

Drugą informacją była budowa kanalizacji w Mieni.  Wójt dodał, że jest zrealizowana sieć 
główna bez przyłączy, zainstalowano 2 pompownie. Długość całkowita kanalizacji grawitacyjnej 
to 2091m. Wartość zrealizowanej części inwestycji to 1 220 000zł. 

Kolejna informacja dotyczyła rozpoczętej budowy chodnika przy ul. Kościuszki. Wójt 
poinformował, że prace są wykonywane przez Zarząd Dróg Powiatowych, a finansowane są w 
50% ze środków gminnych, w tym z funduszu sołeckiego. 

Wójt poinformował, że zakupiony został ciągnik na potrzeby referatu gospodarki 
komunalnej, używany z 2002 r. Koszt zakupu to 53 tys. zł. 

Następną informacją była modernizacja oświetlenia w Mieni do DPS Jedlina, która została 
dofinansowana z WFOŚiGW 50 % wartości całego zadania czyli kwotą 14 500 zł. 

Pan Wójt wspomniał też, że dzięki środkom z powiatu odbyło się otwarcie drogi we wsi 
Podskwarne. Wykonano nakładkę od ronda o łącznej długości 2200 m. Odbiór nastąpił 7 grudnia. 

Ponadto również wykonano budowę chodnika przy ul. Kościuszki finansowaną  
w 50% ze środków powiatu i w 50% ze środków gminnych. 
  Wójt dodał, że odbył się kiermasz bożonarodzeniowy przy udziale KGW z terenu gminy 
oraz kolędowanie pod chmurką, które uwieńczyła wizyta Mikołaja, co było uciechą dla dzieci. 
 
Ad. 5  

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za informacje, po czym oddała głos 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, który stwierdził, że komisja obradowała 6 grudnia, a w 
porządku obrad znalazła się analiza szkód wyrządzonych przez zwierzynę leśną. Komisja 
wyjechała w teren, jednak po rozmowach z Kołem Łowieckim ustalono, że szacowanie szkód 
nastąpi na wiosnę, więc mieszkańcy, którzy nie zdążyli zgłosić szkód proszeni są o składanie 
podań. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Trojanowski poinformował o 
posiedzeniu 14 grudnia. Celem posiedzenia była kontrola działalności Gminnej Biblioteki w 
Cegłowie. Przewodniczący wyraził nadzieję, że każda kontrola powinna przebiegać tak jak ta w 
bibliotece, gdyż było ogromną przyjemnością słuchanie o tym, co zostało zrobione na rzecz 
społeczności gminnej. Ponadto skontrolowano również budżet, gdzie wątpliwość wzbudziła kwota 
za dostęp do Internetu, jednak jest to niezbędne do udostępniania regionaliów. Przewodniczący 
podziękował pani Dyrektor Grzegorczyk za wzorowe działanie biblioteki i życzył dalszych 
sukcesów. 

Pan Stanisław Wąsowski – Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji 
poinformował, że Komisje obradowały 11 grudnia. Dodał, że komisje zajęły się głównie 
opiniowaniem stawek za odbiór śmieci oraz opiniowaniem budżetu na 2013 r. i analizą wysokości 
diet dla radnych i sołtysów. Stawki zwiększono dla radnych na 100 zł, Przewodniczących komisji 
i Wiceprzewodniczących Rady Gminy na 130 zł, ryczałt miesięczny dla Przewodniczącej Rady na 
1000 zł, a dla sołtysów na 50 zł., jednak jeśli chodzi o podwyżkę prowizji dla sołtysów wniosek 
odrzucono. Pan Wąsowski dodał, że wypracowane opinie zostaną odczytane przy podejmowanych 
uchwałach. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że w tym okresie pracowała również doraźna komisja 
statutowa, na której zakończono prace nad statutem i projekt tego dokumentu został przedłożony 
radnym na dzisiejszej sesji. 
 
Ad. 6 
 Przewodnicząca poinformowała o przystąpieniu do pakietu uchwałowego. Pierwszy 
projekt uchwały: 
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1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 

 
Pani Teodora Wójcik poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Milenę Dąbrowską w związku  
z projektem uchwały dotyczącego zmian w budżecie Gminy na 2012 r. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany zgodnie z załącznikiem do uchwały. 
Przewodnicząca Pani Teodora Wójcik podziękowała Pani Skarbnik i poprosiła o 

odczytanie opinii Przewodniczącego Komisji Finansów dotyczącą podejmowanej uchwały i 
przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Uchwała została podjęta. 

 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2012 – 2022, 
 

Przewodnicząca R.G. przeszła do drugiego projektu uchwały dotyczącego zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2012 – 2022  i poprosiła o uzasadnienie Panią Skarbnik. 
 
Pani Milena Dąbrowska  omówiła zmiany.  
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 

 
Uchwała została podjęta. 
 
3) w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Cegłów Nr XXV/163/12 z 28 czerwca 2012 r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW w Warszawie, 
Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z przesunięciem terminu budowy kanalizacji w 
Mieni na przyszły rok, to pożyczka w tym roku nie była zaciągana, jednak jest konieczność 
uchylenia uchwały o zaciągnięciu pożyczki, zgodnie z wymogiem Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Pani Dąbrowska dodała, że konieczność podjęcia uchwały jest przewidywana w 
przyszłym roku. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała została podjęta. 
 

4) w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych gminy Cegłów za udział  
w sesji Rady Gminy i posiedzeniach Komisji, 
Przewodnicząca poinformowała, że jest to projekt radnych. Komisje wypracowały wniosek, 
który przez Przewodniczącego komisji został przekazany Przewodniczącej Rady, 
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Przewodnicząca przekazała Wójtowi do zaopiniowania przez radców prawnych. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za – 10 
Przeciw – 2 
Wstrzymujących - 2 

 
Uchwała została podjęta. 

 
5) w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów z terenu 

gminy Cegłów 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 

Za – 10 
Przeciw – 2 
Wstrzymujących - 2 

 
Uchwała została podjęta. 
 

6) w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Cegłów, 
Przewodnicząca poinformowała, że w statucie było wiele spraw nieaktualnych i 
nieobowiązujących. Statut jest elementarzem radnego, więc pracowała nad nim komisja, 
starała się wychwycić i poprawić na lepsze, jednak jeśli coś jest niejasne lub są pytania to 
Przewodnicząca poprosiła o ich zadawanie. 
Pan Grasiak zapytał o piątą komisję, która jest umieszczona w statucie. 
Pan radny Walas poinformował, że pomysł powołania tej komisji wyszedł od niego, 
ponieważ Wójt jest po to, by ułatwiać pracę organom gminy. Być może będą to dodatkowe 
koszty, jednak koszty Rady Gminy to zaledwie 45 tys. zł, sołtysi 77 tys. zł, a Urząd Gminy to 
2 mln. Ponadto nowa komisja wchodziłaby trochę w kompetencje komisji rolnictwa oraz 
komisji finansów, jednak dałaby możliwość radnym, którzy pracują w jednej komisji, żeby 
mogli bardziej aktywnie uczestniczyć w życiu Rady Gminy. Radni muszą wypracować 
strategię, ponieważ rok 2013 będzie trudnym rokiem, jest dużo inwestycji, a radni muszą 
mieć możliwość analizowania tych prac. 
Wójt  poinformował, że uczestniczył w posiedzeniu, gdzie padła propozycja powołania 
komisji Inwestycji, Zamówień Publicznych, Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania 
Przestrzennego i uważa, że wzmocni to pracę Rady i samego urzędu, a zarazem będzie 
organem doradczym dla samorządu gminnego. Wniosek ten został przeanalizowany, jednak 
to radni zadecydują w głosowaniu, ale jako Wójt popiera ten pomysł. 
Pan Wąsowski stwierdził, że w Radzie jest za mało radnych na 5 komisji. Po poparciu tych 
słów przez Pana Kaskę, Przewodniczący komisji Finansów złożył formalny wniosek o 
wykreślenie zapisu o powołaniu nowej komisji ze statutu. 
Pan Janicki dodał, że sam na początku kadencji wnioskował o zwiększenie liczby radnych w 
poszczególnych komisjach, ponieważ z różnych względów ciężko było uzyskać quorum na 
komisjach, więc jest przeciwny powołaniu kolejnej. 
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Pan Walas wyraził własne zdanie, że im więcej radnych tym trudniej uzyskać quorum. 
Dodał, że jest 3 radnych pracujących w 1 komisji, więc może jest to dla nich szansa na 
aktywność. 
Pan Grasiak poparł wypowiedź Pana Walasa. 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że musi być powołana tylko jedna komisja  - rewizyjna, 
natomiast inne to dodatek. Rady Gminy w okolicy mają 2, 3, 4, a w Halinowie jest 7 komisji. 
Apeluję, żeby to nie było tak, że jestem członkiem komisji i tyle, żeby to było aktywne 
wykazywanie własnych zainteresowań czy pracy zawodowej. Komisje już teraz pracują mało 
merytorycznie, bo wspólne komisje i opiniowanie materiałów to wygoda. Przewodnicząca 
poprosiła o przegłosowanie wykreślenia zapisu na wniosek Pana Wąsowskiego w rozdziale 
IX, paragraf 63 pkt. 5, który brzmi „Rada Gminy powołuje następujące komisje stałe...” 
Głosowało 14 radnych. 
Za – 5 
Przeciw – 5 
Wstrzymujących – 4 
Wniosek odrzucono. 
 
Wójt  zgłosił jeszcze jedna poprawkę w paragrafie 104 ustęp 7 i poprosił o naniesienie. 
 Przystąpiono do głosowania za przyjęciem statutu z autopoprawką Wójta. 
Głosowało 14 radnych. 
Za – 8 
Przeciw – 4 
Wstrzymujących – 2 

Uchwała została podjęta. 
 
7)  w sprawie zmiany uchwały Nr IX/52/11 w sprawie określenia zasad zarządzania 

lokalami użytkowymi i nieruchomościami gminnymi stanowiącymi własność komunalną 
gminy Cegłów oraz określenia minimalnych stawek czynszu dzierżawnego za najem tych 
lokali i nieruchomości. 

Zastępca informuje, że jest to uszczegółowienie wskaźników w paragrafie 1 uchwały, więc 
zmiana polega jedynie na doprecyzowaniu o który dokładnie wskaźnik chodzi.  
 
Głosowało 14 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwala została podjęta. 
 

8) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Cegłów, 
Wójt  stwierdził, że zreferuje od razu cały pakiet śmieciowy, a mianowicie w związku ze 
zmianą ustawy musimy podjąć stosowne uchwały do końca grudnia. Nie będziemy mogli już 
finansować tego zadania, jakim jest odbiór odpadów od mieszkańców. Wójt dodał, że ustawa 
wejdzie w życie 1 lipca, ten temat był poruszany na 2 komisjach i zgodnie z decyzją radnych 
opłata będzie naliczana ryczałtowo od gospodarstwa. Ustawa wróciła do ponownego 
rozpatrzenia i miejmy nadzieję, że po poprawkach ponownie pochylimy się nad tą uchwałą, 
ponieważ system mieszany, który teraz nie jest dopuszczonym wariantem byłby 
najrozsądniejszym rozwiązaniem. Wójt dodał, że teraz ma związane ręce, uchwały trzeba 
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podjąć, ale jeśli ustawa ulegnie stosownym korektom, to będzie można zmienić decyzje. Wójt 
powiedział, że jest to duża stawka, jednak nie zależy ona od gminy, ponieważ jest to narzucone 
z góry. 
Zastępca Wójta dodał, że wprowadzono też definicję nieruchomości zamieszkałej, zbiorki 
selektywnej i nieselektywnej, ponadto przyjmuje się wskaźnik 240 l. od gospodarstwa na 
miesiąc. Zaznaczył, że to nie jest limit, a jedynie wskaźnik wprowadzony dla ułatwienia 
weryfikacji napływu odpadów z zewnątrz. 
Po wyjaśnieniu wątpliwości radnych przez Pana Zastępcę, przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowało 14 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 
 

9) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
wysokości stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej pojemności, 
Zastępca informuje, że wdrożenie tej ustawy będzie poprzedzone kampanią edukacyjną dla 
mieszkańców i wszystkie wątpliwości będą rozwiane. Jednak stawki za odbiór odpadów 
segregowanych to 15 zł, a za niesegregowane 30 zł. Pani Sekretarz poprosiła o wpisanie tych 
stawek do projektu uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych. 
Za – 12 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących - 2 
Uchwała została podjęta. 
 

10) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości z terenu gminy Cegłów, 
Przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 
 

11) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie gminy Cegłów, 
Przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
12) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
 Przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za-13  
Przeciw- 1  
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Wstrzymujących - 0  
 

Uchwała została podjęta. 
 

13) w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/77/11 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 
drodze przetargu publicznego nieruchomości położonej we wsi Wólka Wiciejowska, 
stanowiącej własność Gminy Cegłów 

Przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
Uchwała została podjęta. 

 
Ad.7 

Przewodnicząca oddała głos Pani sołtys z Podciernia, która zapytała kto będzie rozwoził 
kalendarze i deklaracje na odbiór śmieci i jak władze wyobrażają sobie 70-latków, którzy będą 
musieli przyjechać do urzędu żeby zapłacić za te odpady? 

Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o kwestię prowizji jak przypuszcza to w związku z 
podwyżką opłaty za śmieci trzykrotnej, to trzykrotnie wzrasta również prowizja dla sołtysów, bo 
wcześniej była naliczana od 5 zł, a teraz od kwoty 15 zł. Wójt obiecał, że rozważy możliwość 
kompromisowego rozwiązania od lipca. 

Wyszedł radny Grasiak godz. 16.14. 
Pani sołtys z Pełczanki zapytała co z deklaracjami. 
Wójt odpowiedział, że odbędą się spotkania w tej sprawie i ustalenia z sołtysami będą w 

tej kwestii. 
 
Ad. 8 
Brak.  
 
Ad. 10 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Cegłów. 

 
Głosowało 13 radnych. 
Przyjęto jednogłośnie. 
 
Po głosowaniu Przewodnicząca zakończyła obrady XXX Sesji Rady Gminy. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 16.20 
 
Protokołowała:  
Małgorzata Podobas  
        Przewodnicząca Rady Gminy 
        (-) mgr inż. Teodora Wójcik 
 


